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شاید  لغو شود

متوقف نشده است

المیرا برگشت

اگر می شناسید معرفی کنید

چرا ظاهر نمی شود؟

آب خوردن

تکذیب شد

همچنان ۳۰۰۰ تومان 

پشت بام خوابی 

اجاره ماهانه 

بدون راز 

خرید هواپیما 

حمید استیلی مدیر تیم ملی فوتبال ایران درباره وضعیت ملی پوشان پس 
از لغو بازی دوستانه با سنگال و اکوادور، در پاسخ به این سوال که آیا حریف 
جدیدی برای تیم ملی برای مصاف دوستانه انتخاب شده است؟ گفت: خیر 
هنوز حریف جدیدی انتخاب نشــده اســت. با چند گزینه در حال مذاکره 
هســتیم. هنوز نمی توانیم اســمی ببریم چون اگر این کار را انجام دهیم، همه 
چیز خراب می شــود. ما برای سفر به کانادا داشتیم برنامه ریزی می کردیم اما 

هیچ چیزی قطعی نشده است. 

خبر تعطیلی ساخت سریال تاریخی »موسی )ع(« به کارگردانی ابراهیم 
حاتمی کیا تکذیب شد.روابط عمومی سیما فیلم اعلام کرد، ابراهیم حاتمی کیا 
تاکنون ۳۰ قسمت از این سریال بیش از ۶۰ قسمتی را به طور کامل بازنویسی 
کرده است.در حال حاضر نه تنها این پروژه متوقف نیست که حدود ۲۰۰ نفر در 
بخش های مختلف پشت دوربین و کارگاه های مختلف مشغول آماده سازی 

شرایط تولید سریال هستند.

المیرا شــریفی مقدم که دو ماه پیش؛ شایعه ممنوع التصویری اش رسانه 
ای شــد؛ از روزگذشــته  روی آنتن تلویزیون ظاهر شد. پس از انتشار شایعه 
ممنوع التصویری او؛ شریفی مقدم اعلام کرد که برای شرکت در آزمون جامع 

دکتری مرخصی گرفته است.

حجت الاســلام غلامحسین محســنی اژه ای رئیس قوه قضاییه گفت: 
وعده هایــی که وزارت صمت در مورد تولید و قیمت خودرو داد را پیگیری 
کنید و نگذارید وعده هایی که داده اند به فراموشی سپرده شود.اژه ای با انتقاد 
از کلی گویی ها در مورد گرانی های بازار، گفت: مســئولین و غیرمسئولین در 
مورد گرانی ها و ناهنجاری های بازار کلی گویی نکنند. مسئولان و غیرمسئولان 
مکرر می گویند بعضی از گرانی ها به خاطر دلالان، مفســدان و ســودجویان 
اســت؛ این حرف ها کلی است؛ اگر این افراد را می شناسند، معرفی کنند. اگر 
اطلاعات و شناسایی در مورد دلالان و سودجویان دارید به قوه قضائیه بدهید 

ما برخورد می کنیم. 

روزنامه جمهوری اسلامی نوشت:عدم حضور وزیر صمت در نمایشگاه 
خودرو که در شهر نمایشگاهی آفتاب برگزار شده بود، باعث این گمانه زنی 
شــد که وی انزوا گزیده است.براساس همین گمانه زنی ها وزیر صمت برای 
طفره رفتن از پاسخ دادن به سؤال های زیادی که درباره مشکلات خودروهای 
داخلی وجود دارد، به این نمایشــگاه نرفت. مدتی است طرح استیضاح چند 
وزیر ازجمله وزیر صمت به هیأت رئیسه مجلس ارائه شده ولی هیأت رئیسه 

از به جریان انداختن آن خودداری می کند.

عبدالناصر درخشــان گفت : هفته ی گذشــته طی سفری که به یکی از 
روســتاها داشتم وقتی دیدم در گرمای شــدید آب خوردن نداشتند، اشکم 
ســرازیر شد.اما این تنها به یک روستا ختم نمی شود بلکه در یک شهر مرزی 
با ۲۰ هزار نفر جمعیت امروز مشــکل آب شرب دارند، مدت مدیدی است 
که مســئولان می گویند این مشکل را حل می کنیم؛ اما تا امروز این مشکل را 
حل نکرده اند.نیاز است دولت و نظام جمهوری اسلامی یک نگاه همه جانبه 
در سیســتان بلوچستان داشته باشــند. یک  بار برای همیشه زیر ساخت های 
آب، بهداشــت، مدرسه، دانشگاه، راه های مواصلاتی را درست کنند.از یکی 
از روســتاها با من تماس گرفتند و گفتند، تنها یک بلدوزر بیاید جاده ی ما را 

صاف کند ما آسفالت هم نمی خواهیم.

مشاور عبدالرضا رحمانی فضلی شایعه سوءقصد به وزیر کشور پیشین 
دولــت یازدهم و دوازدهم را تکذیب کرد. روح الله جمعه ای مشــاور وزیر 
پیشین کشور در دولت یازدهم و دوازدهم، در صفحه توئیتری خود نوشت: 
شیطنت رســانه ای معاندین درباره سوءقصد به عبدالرضا رحمانی فضلی به 
شدت تکذیب شده و ایشان به فعالیت عادی و روزمره خود مشغول هستند.

مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی گفت: در حال 
حاضر هیچ کمبودی برای تامین بنزین در کشور وجود ندارد اما باید مدیریت 
مصرف انجام شــود. ســالاری با بیان اینکه بنزین بدون تغییر قیمت توزیع 
خواهد شــد و تغییری در نحوه توزیع بنزین در جایگاه های عرضه سوخت 
ایجاد نخواهد شد، اظهار کرد: قیمت بنزین یارانه ای ۱۵۰۰ تومان و بنزین آزاد 

نیز همچنان ۳۰۰۰ تومان خواهد بود.

اطهاری کارشــناس اقتصاد مســکن با اشاره به تبعات اجتماعی معضل 
اجاره نشینی در کلانشهرها گفت: تبعات اجتماعی به وجود آمده از افزایش 
نرخ اجاره امروز به عیان در جامعه دیده می شود و خشنوت در حال گسترش 
است و کشوری که وارد اقتصاد دانش بنیان نشود، حذف تمدنی در آن شکل 
می گیرد. این کارشناس اقتصادی تاکید کرد: امروز دیگر مسئولان نمی توانند 
پشــت بام خوابی را تکذیب کنند چراکه این ســبک زندگی را در کشورمان 

می بینیم. 

لطفی عضو هیئت مدیره اتحادیه مشاوران املاک بازار اجاره را جذاب تر 
از ســپرده بانکی دانســت و گفت: نرخ سود بانکی ۱۸ درصد است در حالی 
سال هاســت نســبت نرخ رهن با اجاره ماهیانه ۳۰ درصد محاسبه می شود. 
بنابراین موجران ترجیح می دهند به جای پول پیش، اجاره ی بیشتری بگیرند. 

این می تواند فشار به اقشار اجاره نشین را افزایش دهد.

قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: بدون شک مهمترین عرصه 
امروز کشور اقتصاد است. اقتصاد دولتی و بهره وری پایین آن به پاشنه آشیل 
اقتصاد کشور تبدیل شده است و این زخم کهنه ای است که سال هاست سایه 
آن ســنگینی می کند. باید توجه داشت که اتفاق مثبتی که در حوزه اقتصادی 
رخ داده با حضور مردم ممکن شده است. در خصوصی سازی باید بدون راز 
و با توجه به اهلیت افراد عمل کنیم. هدف واگذاری ها صرفاً به برداشتن باری 
از روی دوش دولت محدود شده است و این در حالی است که باید به حفظ 

و ارتقای مجموعه ها توجه کنیم. 

رییس ســازمان هواپیمایی  با بیــان اینکه برای خرید هواپیما نیز منتظر 
مذاکره رفع تحریم ها نیستیم و امکان خرید هواپیما وجود دارد، گفت: افزایش 
ناوگان درخواست به حق مردم است و تقریباً ۱۰۰ فروند هواپیمای زمین گیر 
داریم که باید به چرخه پرواز برگردانیم، البته خرید هواپیما نیز در دستور کار 

است که می تواند به پوشش تقاضا کمک کند.

اخبار ویژه ... امروز؛ انتخابات سومین 
هیات رییسه مجلس

سرویس سیاسی- امــروز چهارشنبه ۴ خرداد 
مــاه با پایان دومین ســال فعالیــت مجلس یازدهم 
اجلاسیه ســوم این دوره از مجلس شورای اسلامی 
برگزار خواهد شــد که مهمترین اتفاق آن انتخابات 
هیات رییســه مجلس است، انتخاباتی که از مدت ها 
قبل حواشــی متعددی به آن مرتبط دانسته می شد اما 
به نظر می رســد قرار است برخلاف حواشی داغ، با 
آرامش قابل توجهی برگزار می شــود تا پیام صلح و 
آرامش بهارستان نشــینان را به سپهر سیاسی جامعه 

مخابره کند.
یکی از مهمتریــن انتخاب هایی که نمایندگان 
در این روز خواهند داشــت ریاســت مجلس است 
کرســی  ای که محمدباقر قالیباف در دو سال گذشته 
با کمترین دردســر بر آن تکیه زد و به نظر می رســد 
برای تصدی آن در ســال ســوم هم کار سختی در 
پیش نداشته باشد. علیرغم گمانه زنی هایی که از چند 
ماه قبــل پیرامون اختلافات اعضای عضو یا نزدیک 
به جبهه پایــداری با رییــس مجلس درخصوص 
طرح هایی از جمله »طرح صیانت از فضای مجازی« 
و »طرح شفافیت آرا نمایندگان« که با طرح شفافیت 
قوای سه گانه جایگزین شد، وجود داشت و حدس 
و گمان هــا از رقابــت جدی این گروه سیاســی با 
قالیبــاف حکایت می کرد، ظاهراً بعد از عدم پذیرش 
کاندیداتوری برای ریاست توسط علی نیکزاد، آ ن ها 
نیز شانس چندانی برای خود قائل نیستند و این الیاس 
نادران خواهد بود که بر سر کرسی ریاست با قالیباف 
رقابت خواهد کرد و شــاید بتواند در این مســیر از 
سبد رأی جبهه پایداری نیز بهره مند شود. رقابتی که 
نتیجه آن از هم اکنون قابل پیش بینی اســت و بعید به 
نظر می رسد که تعداد آرا نادران در خوش بینانه ترین 

حالت از عدد ۶۰ تجاوز کند.
اما نکته حائز اهمیت برای محمدباقر قالیباف و 
یاران او در مجلس تعداد آرای ســردار برای ریاست 
ســال سوم است، قالیباف که دو سال نخست را با آرا 
قابل توجهی به ریاست قوه مقننه دست یافته چندان 
مایل نیســت که این اتفاق در ســال سوم با کاهش 
محســوس آرا برای او رقم بخورد تا منتقدانش این 
مسأله را به ضعف وی در اداره مجلس مرتبط قلمداد 
کنند. موضوعی که گفته می شد از چند ماه قبل به عنوان 
یکی از گزینه ها برای اجلاســیه سوم روی میز جبهه 
پایداری قــرار دارد و زمزمه ها از راهروهای مجلس 
حکایــت از این دارد که اعضای پایداری اگر نتوانند 
در مجلس رقیب مناسب و جدی برای قالیباف بیابند، 
گزینه رأی ندادن به قالیباف و کاهش آرا وی به کمتر از 
۲۰۰ و حتی تا ۱۷۰-۱۸۰ رأی را مدنظر قرار خواهند 
داد. امــری که برخی معتقدند تحقق آن دور از ذهن 
است و به نظر می رسد که عملکرد قالیباف در جریان 
دو طرح مهم »صیانت« و »شفافیت« هر اندازه فاصله 
میان او و جبهه پایداری را افزایش داده، قالیباف را به 
کسب رأی فراکسیون مستقلین نزدیک کرده است. 
اما بعد از کرسی ریاست جایگاه نایب رییسی مجلس 
است که مورد توجه قرار دارد، ترکیب نواب رییس در 
سال دوم دستخوش تغییر شد و امیرحسین قاضی زاده 
هاشمی که در سال نخست نایب رئیس اول مجلس 
بود از ترکیب هیات رییســه خارج شــد، اتفاقی که 

قاضی زاده در نشست خبری انتخاباتی اش در جریان 
انتخابات ریاست جمهوری تایید کرد که ممکن است 
به اختلاف نظرهای او با برخی بزرگان مجلس مرتبط 
باشد. با این حال با خروج قاضی زاده از هیات رییسه، 
این نیکزاد بود که جایگزین وی در نایب رئیسی اول 
شد و کرسی نایب رئیسی دوم را به عبدالرضا مصری 
واگذار کرد. اکنون شــنیده ها حکایت از این دارد که 
در انتخابات ســال سوم هیات رییسه مجلس اگرچه 
۶ کاندیدا برای جایگاه نواب رییس ثبت نام کرده اند، 
اما بعید اســت از میــان چهره هایی همچون نصرالله 
پژمانفــر، ابراهیم عزیزی)کرمانشــاه( و حمیدرضا 
حاجی بابایی کســی شانس رقابت با دو نایب رئیس 
فعلی را داشته باشد و تنها این مجتبی ذوالنوری است 
که با فعالیت های خود طی ماه های گذشــته شانس 
این را دارد که یکی از جایگاه ها را به خود اختصاص 
دهد. بر این اساس به نظر می رسد جدی ترین رقابت 
برای جایگاه نواب رییس میان مثلث نیکزاد، مصری و 
ذوالنوری شکل خواهد گرفت و نمایندگان احساس 
می کنند که شاید عبدالرضا مصری در سال سوم نایب 
رئیس اول باشــد تا این کرسی پر تغییرترین جایگاه 
مجلس نام بگیرد، اگرچه ترکیب نواب رییس احتمالا 
تغییــر نخواهد کرد و تنها جایگاه اول و دوم در میان 
آن ها دست به دست می شود. در جایگاه ناظران هیات 
رییســه رقابت جدی تر می شود جایی که در کنار ۳ 
عضو کنونی یعنی علیرضا سلیمی، محسن پیرهادی 
و سیدنظام الدین موسوی، احتمالا ۵ کاندیدای دیگر 
داوطلب تصدی این جایگاه هســتند. ۵ کاندیدایی 
که محمدحســین فرهنگی شاخص ترین آن هاست 
و درکنار خود محمدرضا دشــتی اردکانی) اردکان(، 
صدیف بدری)اردبیل(، علی رضایی)کنگاور( و علی 

علیزاده )مراغه( را به عنوان رقیب می بیند.
براســاس شــنیده ها دو تن از ناظــران کنونی 
وضعیت نسبتاً متزلزلی در صحن مجلس دارند و این 
احتمال وجود دارد که فرهنگی با توجه به ســوابق و 

تجاربی که دارد، قادر باشد بر یکی از سه کرسی ناظر 
در هیأت رییسه تکیه بزند.

اما شــاید متراکم ترین رقابت بر سر عضویت 
در هیات رییســه به عنوان دبیر باشد، جایی که برای 
۶ جایگاه دبیری در کنار حســینعلی حاجی دلیگانی، 
علــی کریمی فیروزجایــی، روح الله متفکــر آزاد، 
محمد رشیدی، محســن دهنوی و مجتبی یوسفی 
۶ دبیر کنونی هیات رییســه، قریب به ۳۰ نفر دیگر 
از نماینــدگان کاندیــدا خواهند بود کــه از جمله 
شاخص ترین کاندیداها می توان به احد آزادی خواه) 
ملایــر(، روح الله نجابت)شــیراز(، محمدمهــدی 
زاهدی)کرمــان(، ابراهیم عزیزی)شــیراز( و علی 

خضریان )تهران( اشاره کرد.
به نظر می رسد با توجه به شدت رقابت در کرسی 
دبیری هیات رییســه ۲ تا ۳ تغییر در این جایگاه رقم 
زده شود. براین اساس شاید علی خضریان به عنوان 
یکی از شناخته شــده ترین چهره های جبهه پایداری 
در صورت قطعی شدن کاندیداتوری اش شانس قابل 
توجهی برای پیوستن به ترکیب هیات رییسه مجلس 
داشته باشــد و درکنار وی شاید روح الله نجابت که 
جوان ترین نماینده دوره یازدهم مجلس است، بتواند 
به جای یکی از دبیران جوان هیات رییسه )یوسفی، 

دهنوی و رشیدی( به عضویت هیات رییسه درآید.
با همه ایــن اوصاف می تــوان پیش بینی کرد 
علیرغم شدت رقابت در برخی جایگاه ها و یا حواشی 
قابل توجه که از مدت ها قبل تقریباً هر اتفاقی پیرامون 
نمایندگان مجلس از اختلاف نظر بر سر توقف طرح 
صیانت تا مطرح شــدن طرح شفافیت قوای سه گانه 
و حتی حواشی سفر خارجی اعضای خانواده رییس 
مجلس را به انتخابات هیات رییســه مرتبط می کرد، 
در اجلاسیه سوم نیز شاهد انتخاباتی  با حواشی کمتر 
خواهیــم بود و هیات رییســه با تغیراتی کمتر از ۵۰ 
درصد اعضاء کار خود را در ســال سوم ادامه خواهد 

داد.

بر اساس پیش بینی ها در اجلاسیه سوم مجلس شورای اسلامی شاهد انتخاباتی  با حواشی کمتر خواهیم بود و هیات رییسه
 با تغییراتی کمتر از ۵۰ درصد اعضاء کار خود را در سال سوم ادامه خواهد داد.

اما نکته حائز اهمیت برای محمدباقر قالیباف و یاران او در مجلس تعداد آرای ســردار برای 
ریاســت سال سوم است، قالیباف که دو سال نخســت را با آرا قابل توجهی به ریاست قوه 
مقننه دست یافته چندان مایل نیست که این اتفاق در سال سوم با کاهش محسوس آرا برای 
او رقم بخورد تا منتقدانش این مســأله را به ضعف وی در اداره مجلس مرتبط قلمداد کنند.

سرویس سیاســی- یــک نماینده 
مجلــس گفت: به منظور رونــق تولید و 
نظارت درســت بر اجــرای اصل ۴۴ در 
ســال تولید دانش بنیان و اشــتغال آفرین 
باید موانع پیش روی فضای کســب و کار 
برطرف شــود.مهدی سعادتی بیشه سری 
در نشست علنی مجلس شورای اسلامی 
در جریان رســیدگی به گزارش کمیسیون 
ویژه حمایت از تولید و حسن اجرای اصل 
۴۴ قانون اساسی درباره صدور الکترونیکی 
مجوزهای کســب وکار، ضمن تبریک به مناسبت سالروز آزادسازی خرمشهر و 
تبریک و تســلیت به مناسبت شهادت صیاد خدایی و تسلیت به مردم خوزستان، 
گفت:به منظور رونق تولید و نظارت درست بر اجرای اصل ۴۴ در سال تولید دانش 
بنیان و اشتغال آفرین باید موانع پیش روی فضای کسب و کار برطرف شود.نماینده 
مردم بابل در مجلس افزود: به منظور تحقق این مهم باید اراده شکست انحصار و 

زد و بندها و ریشه کردن فساد فراگیر شود. 
وی همکاری نکردن دستگاه ها در سهولت صدور مجوز برای کسب وکارها 
را یکی از معضلات همیشــگی دانســت و افزود: باید ضمانت های مناسبی برای 
برخورد با افرادی که قانون را اجرا نمی کنند پیش بینی شود. این نماینده مردم در 

مجلس یازدهم تصریح کرد: باید از مجوزمحوری به سمت ثبت محوری برویم.

سرویس سیاســی- یــک نماینده 
مجلس شورای اســلامی گفت: در حال 
حاضر اســتان ها و جمعیت های بسیاری 
در کشور با پدیده گردوغبار مواجه هستند، 
در مجلس بررسی علمی و جامعی صورت 
نگرفته اســت که بدانیم چه موضعی باید 
بگیریــم و آیا این پدیده منشــأ داخلی یا 
خارجی دارد. هادی بیگی نژاد در نشست 
علنی مجلس شــورای اسلامی با استناد به 
ماده ۲۰۲ آئین نامه داخلی مجلس تذکری 
داد و گفت: باید در مجلس نســبت به آنچه در کشور اتفاق می افتد موضع گیری 
کرد، جلسه گذشته در خصوص گرانی ها مطالبی مطرح شد. نماینده مردم ملایر در 
مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در حال حاضر استان ها و جمعیت های بسیاری 
در کشــور با پدیده گردوغبار مواجه هســتند، در مجلس بررسی علمی و جامعی 
صورت نگرفته اســت که بدانیم چه موضعی باید بگیریم و آیا این پدیده منشــأ 
داخلی یا خارجی دارد. آیا بیماری زا است. بنابراین باید برای بررسی موضوع وقت 
گذاشته شود و از کنار آن به سادگی عبور نکند چرا که از لحاظ اقتصادی، فرهنگی 
و اجتماعی به جامعه آســیب زده است. محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای 
اســلامی در پاســخ به این تذکر، گفت: نکته و تذکر مهمی بود، البته در فراکسیون 
محیط زیست گزارشی آماده شده است که در اولین جلسه هفته کاری در صحن 

و کمیسیون ارائه می شود.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
ویژه جهــش و رونق تولیــد در مجلس 
گفت: اتفاق مهمی در صدور الکترونیکی 
مجوزهای کسب و کار که منافع جامعه را 
در آن ببینیم نیفتاده است. غلامرضا نوری 
قزلجه در نشســت علنی مجلس شورای 
اسلامی در جریان رســیدگی به گزارش 
کمیســیون ویژه حمایت از تولید و حسن 
اجرای اصل ۴۴ قانون اساسی درباره صدور 
الکترونیکی مجوزهای کسب وکار، گفت: 
با وجود اینکه یک ســال از قانون الزام برای الکترونیکی شــدن صدور مجوزهای 
کسب و کار گذشته و تبلیغاتی در رسانه ها صورت گرفته است گزارش نشان داد 
اتفاق مهمی که منافع آن را در جامعه ببینیم نیفتاده است. نماینده مردم بستان آباد در 
مجلس با بیان اینکه تنها ۱۹ درصد از قانون مذکور عملیاتی شده است، اظهار داشت: 
پیگیری های کمیسیون و دبیرخانه مربوطه در وزارت اقتصاد موثر بوده و کار را در 
جهت مثبت پیش برده است، با این حال برخی دستگاه ها هنوز اقدام اساسی انجام 
نمی دهند. عضو کمیسیون ویژه جهش تولید تاکید کرد: دستگاه هایی که با اقشار 
زیادی از جامعه در ارتباط هستند مانند وزارت کشور، شهرداری ها و سازمان برنامه 
و بودجه و برخی تشکل های صنفی اقداماتی در زمینه اجرای قانون نداشته اند که 
لازم است تحرکاتی در این زمینه داشته باشند چرا که تسریع در صدور مجوز کسب 
و کار باعث بهبود رتبه کشور در این زمینه و نتیجه مستقیم بر اشتغال در کشور دارد.

سرویس سیاسی- عبودتیان؛ دستیار رئیس  جمهور در امر مردمی سازی دولت 
گفت: »مردمی سازی« بسترسازی برای حضور مردم در حل مسائل و آسان سازی 

مشکلات با اعتنا به ظرفیت های آنهاست.
دستیار رئیس  جمهور گفت: با طراحی و پیگیری در امر مطالبه گری مردمی 
می توان بســترهایی ایجاد کرد که مردم در امر سیاســت، فرهنگ، اقتصاد، مسائل 
اجتماعی و اجرای طرح های عمرانی و جهادی فعالیت مؤثر داشته باشد.عبودتیان 
ادامه داد: هدف آیت الله رئیســی از حکم به مردمی ســازی دولت در بخش های 
مختلف این بود تا مطالبات مردمی را پیگیری کنیم و امثال بنده که در حوزه فرهنگی 
و اجتماعی کار می کنیم باید با ایجاد ســاختاری کارآمد و تهیه نقشــه راه، الگویی 
را معرفی کنیم که قرار اســت به صورت نهضتی اداره شــود.وی خاطرنشان کرد: 
مردمی ســازی دولت در حقیقت یعنی گفتمان سازی و بسترسازی حضور مردم 
برای کمک به حل مسائل و آسان سازی مشکلات با اعتنا به ظرفیت های مردمی و 
بهره گیری مطلوب از آن.دستیار رئیس جمهور در امر مردمی سازی دولت، در پاسخ 
به این که آیا مردمی سازی همان حلقه میانی مورد تأکید مقام معظم رهبری در بیانیه 
گام دوم محسوب می شود، گفت: ما هم می توانیم حلقه میانی باشیم اما این بسیار 
متفاوت اســت.وی افزود: مردمی سازی دولت در حقیقت جریان های حلقه های 
میانی یعنی گروه هایی است که خودشان فقط کار نمی کنند، بلکه فکر، طراحی و 

برنامه ریزی می کنند که مردم چگونه این کار را انجام دهند.
عبودتیان با ابراز امیدواری نسبت به موفقیت روند مردمی سازی دولت با کمک 
مردم و رسانه ها، تأکید کرد: گاهی اوقات یک مسئول یا تشکل مردم نهاد یا حتی 
یک خانم خانه دار می تواند حلقه میانی باشد و خانم های دیگر را برای کمک جمع 

کند و این زنجیره نقش مهمی در توفیق یک طرح یا ایده دارد.

سعادتی بیشه   سری در صحن مجلس:

باید اراده شکستن انحصار و زد و 
بندها فراگیر شود

بیگی نژاد در صحن مجلس:

مجلس بررسی علمی و جامعی در 
خصوص پدیده گرد و غبار نداشته است

عضو کمیسیون ویژه جهش و رونق تولید در مجلس:

اتفاق مهمی در صدور الکترونیکی 
مجوزهای کسب و کار نیفتاده است

دستیار رئیس  جمهور در امر مردمی سازی دولت مطرح کرد:

مردمی سازی دولت یعنی بسترسازی 
حضور مردم برای کمک به حل مسائل

رحیمی جهان آبادی در صحن مجلس: 

فرد سرمایه گذار نباید وقت و توان مالی خود را در راه صدور مجوز قرار دهد

فراخوان دولت برای جذب فارغ التحصیلان ۱۰ رشته دانشگاهی در قالب سرباز

سرویس سیاسی- یک نماینده مجلس گفت: 
قانون صدور مجوزهای کسب و کار زمانی می تواند 
در اقتصاد مــا و در کار تولیدی و کارهای روزمره 
مردم تأثیر داشــته باشد که به درستی اجرا شود اما 
متأســفانه در بخش اجرا ما با مشــکلات عدیده 

مواجه هستیم. 
جلیل رحیمی جهان آبادی  در جلســه علنی 
مجلس شورای اســلامی گفت: سوم خرداد را به 
جانبــازان و ایثارگران و امامی که با دســت خالی 

پایمــردی کردند و یک وجب از خاک ما را اجازه 
ندادند در اشغال دشمن باشد.

نماینــده مردم تربت جــام و تایباد و باخرز و 
صالح آباد در مجلس شــورای اســلامی ادامه داد: 
شــهادت پاســدار صیاد خدایی که از دانشجویان 
دانشــکده علوم سیاسی دانشــگاه آزاد بودند را از 
طرف اساتید و دانشــجویان و مجموعه دانشگاه 
آزاد تســلیت می گویم و شــهادت این عزیز را به 
خانواده محترم و مردم تسلیت می گویم. همچنین 
حادثه تلخ درگذشــت تعــدادی از هموطنان در 
آبادان را به مردم خوزســتان و مردم ایران تسلیت 
عــرض می کنم. وی مطرح کرد: آقای رئیس؛ یکی 
از کارهای ارزشمندی که در مجلس فعلی انجام شد 
موضوع تصویب قانونی بود که در آن کسب و کار 
و صدور مجوزها تسهیل شد، به نظر من این یادگار 
ارزشــمند زمانی می توانــد در اقتصاد ما و در کار 
تولیدی و کارهای روزمره مردم تأثیر داشــته باشد 
که به درستی اجرا شود اما متأسفانه در بخش اجرا 

ما با مشکلات عدیده مواجه هستیم.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شــورای اسلامی در ادامه افزود: اولاً اینکه 
دســتگاه ها هنوز با این درگاه واحد ملی به درستی 
هماهنگ نیستند و کار نمی کنند و بسیاری از کسانی 

که درصدد اخذ مجوز هستند آشنایی لازم را با این 
سیستم و مقررات جدید ندارند.

رحیمــی جهانــی آبــادی مطرح کــرد: در 
بســیاری از کشورهای پیشــرفته امروزه مجوزها 
بی نام صادر می شــوند یعنی فردی که قرار اســت 
ســرمایه گذاری کند خودش نباید به دنبال صدور 
مجوز باشــد و وقت و انرژی و تــوان مالی خود 
را در ایــن راه قرار دهــد.  در این قانون جدید هم 
امکان صدور مجوزهای بی نام توســط سیســتم 
باید طراحی شــود و این امکان وجود داشته باشد 
مجوزهای بی نام در اختیار افراد سرمایه گذار قرار 
گیرد و ســرمایه گذاران بتوانند در کوتاه ترین زمان 
ممکــن مجوزهای آمــاده را دریافت کنند. عضو 
مجمع نمایندگان استان خراسان جنوبی با اشاره به 
تبصره ۱۸ این قانون مطرح کرد: در تبصره ۱۸ این 
قانون موضوع فعالیت های کشاورزی و دامپروری 
و بســیاری از دامداران ســنتی در این درگاه و این 
قانون دیده نشــده اند و آنها نمی توانند از اعتبارات 
لازم استفاده کنند مثلًا در استان خراسان حدود ۲۰ 
درصد از اعتبارات تبصره ۱۸ جذب شــده است و 
ایــن ضرورت دارد مجلــس در اجرای این قانون 
نظارت دقیق تری داشــته باشد تا آثار مثبت آن در 

اقتصاد و جامعه دیده شود.

سرویس سیاســی- دفتر هیــأت دولت برای 
اســتفاده از توان علمی جوانان فارغ التحصیل ۶ ماهه 
اول امســال دوره های کارشناسی ارشد و دکتری ۱۰ 
رشته  دانشگاهی تحت عنوان )امریه( فراخوان صادر 

کرد.
در ایــن فراخــوان از فارغ التحصیــلان مقطع 
کارشناسی ارشــد و دکتری رشته های حقوق )تمام 
گرایش ها(، علوم اقتصــادی، علوم اجتماعی، علوم 

سیاسی، روابط بین الملل، مدیریت، سیاست گذاری 
علم و فناوری - سیاست گذاری عمومی، مهندسی نرم 
افزار، مهندســی فناوری اطلاعات و مدیریت صنایع 
ساکن شهر تهران که متقاضی همکاری با هیأت دولت 
در قالب امریه هســتند، خواسته شده تا پنجم خرداد 
ماه جاری از طریق سامانه www.rdcir.ir نسبت به 
ثبت نام اقدام کنند. طبق قوانین ستاد نیروهای مسلح، 
مشمولان بعد از سن ۱۸ سالگی می توانند با حضور 

و فعالیت در سازمان های دولتی و غیر نظامی، تحت 
عنوان نیروی امریه خدمت ســربازی خود را به پایان 

برسانند.
در واقع حضور افراد در این ســازمان ها امکانی 
اســت که برای اســتفاده از ظرفیت هــای علمی و 
خدماتی فارغ التحصیلان دانشگاهی ارائه شده و آنها 
بســته به مهارت و رشــته تحصیلی خود می بایست 

برای دریافت این امریه ها اقدام کنند.
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